
  

 

Den Hoorn, 26 januari 2025 

Geachte college, 
 
Onderwerp:  Impact geplande kermis parkeerplaats Zuidhoornseweg te Den Hoorn 
  (Schriftelijke vragen op grond van RvO artikel 42) 

 
Geachte leden van het college, 

De situatie rond de geplande kermis van 19 tot 23 augustus op het sportpark aan de Zuidhoornseweg 
roept in Den Hoorn vragen op bij inwoners, sportverenigingen en bezoekers in de omgeving. Als 
raadslid heb ik vragen over de gevolgen van deze kermislocatie voor de verenigingen en hun leden, 
die gezamenlijk zo’n 4000 mensen vertegenwoordigen. Ook bezoekers uit de regio die voor 
fysiotherapie of trainingen op hoog niveau komen, worden mogelijk geraakt door de beperkingen in 
parkeermogelijkheden en de verwachte drukte. 

Wij hebben de volgende vragen: 

1. Communicatie en betrokkenheid 

a. Is er voorafgaand aan de goedkeuring van de kermis contact geweest met de sportverenigingen en 
andere belanghebbenden in de omgeving? 

b. Zo ja, met wie en wanneer heeft dit contact plaatsgevonden en wat is er besproken? Kunt u 
eventuele verslagen en uitkomsten delen? 

c. Hoe heeft de gemeente de verenigingen en omwonenden betrokken bij de inrichting en 
organisatie van de kermis? 

 

2. Alternatieve locaties en inrichting 

a. Heeft de gemeente overwogen om de kermis op een alternatieve locatie te organiseren die minder 
impact heeft op de parkeer- en verkeerssituatie rond de Zuidhoornseweg? Zo ja, waarom is daar niet 
voor gekozen? 

b. Ziet de gemeente mogelijkheden om, in overleg met de sportverenigingen, de inrichting van het 
terrein zodanig aan te passen dat de impact wordt beperkt? 

 

 

 

 

 

 



  

 

3. Parkeer- en verkeersveiligheid 

a. Hoe gaat de gemeente om met de onttrekking van vrijwel de gehele parkeerplaats aan 
kermisbezoekers? 

b. Welke maatregelen worden getroffen om kruisende bewegingen tussen fietsers, parkeerders en 
bezoekers van de sportclubs veilig te laten verlopen? 

c. Hoe denkt de gemeente de verkeersdrukte tijdens de kermisperiode te beheersen, zowel voor 
auto’s als fietsen? 

 

4. Beheersmaatregelen tijdens de kermis 

a. Welke voorzieningen en beheersmaatregelen worden getroffen om de bezoekersstromen van de 
kermis en de sportverenigingen zo soepel mogelijk te laten verlopen? 

b. Zijn er een verkeers- geluids- en veiligheidsplan opgesteld voor deze periode, en zo ja, kan dit 
gedeeld worden? 

 

5. Langetermijnvisie en beleid 

a. Wat is de visie van de gemeente op het gebruik van de parkeer- en verkeersinfrastructuur aan de 
Zuidhoornseweg, gezien het hoge aantal bezoekers aan zowel sportverenigingen als andere 
voorzieningen? 

b. Hoe gaat de gemeente in de toekomst de belangen van sportverenigingen en omwonenden beter 
meenemen bij het organiseren van dergelijke evenementen? 

 

Wij kijken uit naar de schriftelijk beantwoording. Daarnaast willen wij u vragen om, waar mogelijk, in 
overleg te treden met de verenigingen en omwonenden om eventuele zorgen weg te nemen en 
praktische oplossingen te bespreken. 

 

Met vriendelijke groet, 

Roger Vieira 

Raadslid D66 Midden-Delfland 


